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باشـــگاه پرسپولیس بعد از قهرمانی این تیم در جام حذفی با حواشی زیادی در 

مورد ماندن یا نماندن یحیی گل محمدی مواجه شد. این حواشی از زمانی استارت 

خـــورد که فردای فینال جام حذفی، یحیی در یک مصاحبه تلویزیونی اعلام کرد 

شـــاید تصمیم به جدایی از پرســـپولیس بگیرد؛ چراکه خسته است و می خواهد 

حداقل تا نیم فصل اســـتراحت کند. او در ادامه تا روز گذشته سکوت اختیار کرد 

و حتی به خیلی از تماس های باشـــگاه نیز پاسخ نداده و لیست خریدی را هم به 

باشگاهش نداد. در این مدت طبیعی بود که خیلی ها فکر کنند که یحیی قصد 

ادامه کار در پرســـپولیس را ندارد و حتی مســـئولان باشگاه پرسپولیس کم کم به 

ایـــن فکر افتادند که به دنبال یک آلترناتیو برای یحیی باشـــند تا اگر فردا روزی 

رسما اعلام کرد نمی خواهد بماند آنها بتوانند یک جانشین مناسب برای سرمربی 

خود انتخاب کنند. 

 یحیی شب لیست داد، صبح مصاحبه کرد!
نکته جالب توجه اینکه یحیی گل محمدی تا یکشنبه شـــب این هفته هیچ لیست 

خریدی را به باشـــگاه پرســـپولیس نداده بود و ترجیح داد با خیال راحت استراحت 

کند. اما او درنهایت یکشنبه شب در تماس با رضا درویش لیست خریدش را به وی 

اعلام می کند. او حتی زمان آغاز دور جدید تمرینات را مشخص و خواستار برگزاری 

اردوی 10 روزه در ترکیه هم می شود. درویش که تازه با لیست یحیی و برنامه های او 

برای نیم فصل مواجه شده بود چند ساعت بعد مصاحبه یحیی را در رسانه ها می بیند 

که اعلام کرده لیست خرید را به باشگاه داده ام و همچنین زمان آغاز تمرینات و اردو 

را هم مشـــخص کرده ام. حتی خواستار تمدید قرارداد بازیکنان آزاد تیم هم شده ام 

اما باشگاه هنوز هیچ اقدامی در مورد تمدیدی ها نکرده است. در واقع یحیی با این 

مصاحبه به نوعی توپ را در زمین مدیریت باشگاه پرسپولیس انداخته که تا الان اگر 

فعالیت نقل وانتقالاتی در باشگاه صورت نگرفته مقصرش مدیریت است نه من. این 

درحالی بود که درویش حداقل با نفرات آزاد تیمش وارد مذاکره شده بود و طبیعی 

است که تمدید با این نفرات زمانبر باشد. در هر صورت چنین اقدام سیاستمدارانه ای 

از سوی یحیی خیلی به مذاق درویش خوش نمی آید. 

 باشگاه قبل از خواسته یحیی اقدام کرد
تعدادی از بازیکنان پرسپولیس از قبل مشخص بود که قراردادشان در پایان فصل به 

اتمام می رسد. نفراتی چون گولسیانی، صادقی، سرلک، آل کثیر، عالیشاه و دیاباته 

بازیکنانی هستند که درحال حاضر قراردادی با پرسپولیس ندارند و یحیی تا پایان 

فصل از باشـــگاه نخواســـته بود که برای تمدید با این نفرات اقدامی کند. اما وقتی 

فصل تمام شد رضا درویش متوجه این مساله شد که برخی تیم ها با پیشنهادهای 

ســـنگین درحال وسوسه کردن برخی از این نفرات هستند و از یحیی گل محمدی 

خواست تکلیف این نفرات را مشخص کرده و به باشگاه بگوید که با چه نفراتی باید 

تمدید قرارداد انجام شود. بعد از این قضیه هم باشگاه پرسپولیس با این نفرات تماس 

گرفته و خواهان مذاکره رودررو می شود که آنها اعلام می کنند بعد از بازگشت از سفر 

پای میز مذاکره خواهند نشست. 

 کاپیتان در لیست یحیی نیست
اما درمورد تمدید قرارداد با بازیکنانی که قراردادشـــان به پایان می رســـد یک نکته 

قابل توجه وجود دارد و اینکه یحیی از درویش خواسته فقط با 4 بازیکن تمدید قرارداد 

انجام شود. گولسیانی، صادقی، سرلک و آل کثیر. این بدان معناست که یحیی تمایلی 

برای حفظ شیخ دیاباته و امید عالیشاه در تیمش ندارد. هر دو بازیکن در فصلی که 

گذشت از نفرات اصلی تیم شان نبودند و به این خاطر یحیی به دنبال بازیکنانی با 

شرایط بهتر برای تیمش است. مخصوصا اینکه تعداد نفرات بزرگسال تیم های لیگ 

برتـــری به 19 بازیکن کاهش پیدا کرده و بازیکنانی چون هنانوف، عبدی و عمری 

هم به لیست بزرگسالان پرسپولیس اضافه شده اند. به این ترتیب فعلا لیست مدنظر 

یحیی جایی برای عالیشاه و دیاباته ندارد. 

 لیست خروجی مشخص است
بدون شـــک امید عالیشـــاه و دیاباته فقط نفرات جداشده پرسپولیس در تابستان 

نخواهند بود و جایگاه چند بازیکن دیگر این تیم هم به شدت در خطر است. نفراتی 

مثل کمال کامیابی نیا، سیامک نعمتی و لئاندرو پریرا که هر سه یک فصل دیگر با 

باشگاه پرسپولیس قرارداد دارند. یحیی هنوز در مورد این بازیکنان چیزی به درویش 

نگفته است و شاید منتظر است ببیند که تکلیف تمدیدی ها چه خواهد شد. 

 اختلاف مالی درویش با تمدیدی ها 
مدیریت باشـــگاه پرســـپولیس با هر چهار بازیکن مدنظر یحیی گل محمدی برای 

تمدید قرارداد اقدام کرده اســـت اما هنوز این مذاکرات با توافق نهایی همراه نبوده 

است. در این میان گولسیانی درگیر بازی های تیم ملی کشورش است و قرار شده که 

بعد از خروج از اردو از طریق تلفن و ایمیل مذاکراتش را با درویش آغاز کند. درویش 

با مدیربرنامه های ســـه بازیکن دیگر هم نشســـت هایی داشته و اگر تا الان توافقی 

صورت نگرفته به خاطر خواسته مالی زیاد این نفرات بوده است. از آنجا که هیچ یک 

از این نفرات ملی پوش نیستند باشگاه پرسپولیس نمی تواند به این نفرات بیشتر از 

بازیکنان ملی پوش تیمش پرداختی داشته باشد و به نوعی باید توازن را در تیمش 

حفظ کند. در این میان گره ایجادشده توسط هوادار یا هواداران متمول باز خواهد 

شد. اتفاقی که فصل پیش هم رخ داد و یک هوادار متمول در دبی با پرداختی جدا 

از قرارداد با یک سری از بازیکنان آنها را مجاب کرد تا در پرسپولیس ماندنی شده یا 

به این تیم بیایند. 

 یحیی پس از بازگشت درباره خودش مذاکره می کند
بـــدون تردید یحیی گل محمدی درمورد خودش هم خواســـته هایی از مدیریت و 

هیات مدیره باشـــگاه پرسپولیس خواهد داشـــت که البته تا الان آنها را با درویش 

مطرح نکرده است. قرار است امشب او از سفر ترکیه برگشته و بعد از آن در نشست 

حضوری یا به صورت تلفنی در مورد شرایط خودش با درویش صحبت کند. در این 

مورد باخبر شدیم که یحیی خواستار افزایش رقم قرارداد این فصلش به خاطر تورم 

اقتصادی شـــده و از طرفی خواســـتار این است که با وی در همین مقطع قرارداد 

بلندمدت امضا شـــود. مواردی که البته درویش باید در هیات مدیره آنها را مطرح 

کند تا بتواند براساس مصوبه آنها اقدامی انجام دهد. 

 لیست خرید یحیی چه نفراتی هستند؟
یحیی گل محمدی فعلا لیست خرید اولیه اش را به باشگاه پرسپولیس داده و خواستار 

جذب آنها شده است. یک مدافع، یک هافبک و یک مهاجم در این لیست هستند. 

مدافع مورد نظر از قرار معلوم محمدحسین کنعانی زادگان است. اما در خط هافبک 

مشخص نیســـت که او روی کدام بازیکن لیگ برتری زوم کرده است. در این میان 

صحبت از رضا شـــکاری، یاسین سلمانی و محمد خدابنده لو است. اما این نفرات 

هیچ یک هافبک مدنظر یحیی نیستند بلکه خودشان برای حضور در پرسپولیس 

اعلام آمادگی کرده اند. درویش نام این نفرات را به یحیی اعلام کرده و گفته که روی 

هر یک از آنها نظر مساعد داشته باشد باشگاه برای جذب شان وارد عمل خواهد شد. 

اما برای خط حمله نیز بازیکن مدنظر یحیی، شهریار مغانلو است. بازیکنی که تحت 

قرارداد باشـــگاه سپاهان است و قاعدتا این باشگاه نیز بسیار بعید است رضایتنامه 

مهاجم گلزن خود را برای تیم رقیب صادر کند. 

 منتظر لیست جدید یحیی باشیم
یحیی در هر فصل از نقل وانتقالات تقریبا عادت دارد که یک سری نفراتی را در لیست 

خریدش قرار دهد که امکان جذب شان برای باشگاه به نوعی غیرممکن باشد. با توجه 

به همین مســـاله او در چنین شرایطی راه دیگری را پیش روی مدیریت باشگاهش 

می گذارد و آن هم جذب بازیکن خارجی گرانقیمت اســـت. اتفاقی که به طور حتم 

درمورد خط حمله سرخپوشان اتفاق خواهد افتاد. چه بسا در خط هافبک هم شاهد 

این قضیه باشیم. آنچه مشخص است یحیی حداقل دو بازیکن خارجی گرانقیمت 

برای تقویت تیمش در تابستان مدنظر دارد. 

 کنعانی با شجاع می آید؟
پیش از این در خبرها داشتیم که شجاع خلیل زاده و محمدحسین کنعانی زادگان 

به دنبال بازگشـــت به فوتبال ایران و پرســـپولیس هســـتند. در این میان یحیی، 

کنعانی را در لیســـت تیمش قرار داده اســـت درحالی که او بعید است در حضور 

مرتضی پورعلی گنجی به پرسپولیس بیاید. این دو مدافع از جام جهانی با یکدیگر 

اختلاف دارند و حتی در بازی های تیم ملی دیدیم که امیر قلعه نویی یکی از این دو 

بازیکن را در ترکیب اصلی قرار داد. چه بسا ممکن است با حضور کنعانی زادگان 

در پرســـپولیس، پورعلی گنجی تصمیم به جدایی بگیـــرد. در آن صورت راه برای 

بازگشت شجاع به پرسپولیس هم هموار خواهد شد. در این مورد باید منتظر ماند 

و دید چه اتفاقاتی در پیش است. 

 اردوی مشروط خارجی
یکی از خواســـته های مهم یحیی گل محمدی برگزاری اردوی 10 روزه تیمش در 

ترکیه است. اتفاقی که نه تابستان فصل پیش رخ داد و نه زمستان سال گذشته که 

با تعطیلی 50 روزه لیگ در حین برگزاری مسابقات جام جهانی شاهد آن بودیم. در 

واقع شورای برون مرزی مجوز برگزاری اردوی خارجی را برای باشگاه پرسپولیس صادر 

نکرد و مقصر عدم برگزاری این اردوها در واقع رضا درویش نبود. در شرایط فعلی هم 

باشگاه پرسپولیس به دنبال این است تا سریعا نامه نگاری لازم را با شورای برون مرزی 

انجام دهد تا اگر مجوز صادر شد بتوانند برای برگزاری اردوی ترکیه اقدام کنند.

کاپیتانقرمزهادرلیستمازادگلمحمدی؟

یحیی چطور بازی را به سود خود برگرداند
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معلمیبازنشستهشدهاید.

بله درست است. من دبیر ورزش بودم. البته رشته ام فنی بود اما چون در ورزش فعال 

بودم در همین بخش هم در مدارس فعالیت می کردم. ضمن اینکه بازنشستگی 

بنده شهریورماه محقق می شد اما از آنجایی که مدارس زودتر تعطیل شدند ما هم 

تصمیم گرفتیم زودتر خودمان را بازنشست کنیم. 

معلمیسختتربودیافوتبال؟

حقیقت این اســـت که معلمی سخت تر است. به هر حال باید با بچه ها سر و کله 

بزنید و در زمان نمره دادن باید عدالت را رعایت کنید. البته معلمی مانند مربیگری 

است و مربیان هم به نوعی یک جور معلم محسوب می شوند. در زمانی هم که ما 

بازی می کردیم مربیان ما نقش معلمی به گردن ما داشتند. 

خودشماچرامربیگریرابهصورتحرفهایادامهندادید؟

من شرایطم متفاوت بود و به خاطر شکستگی پایم مجبور به خداحافظی شدم. 

فقط 4 سال طول کشید تا شرایط پایم تا حدودی مثل سابق بشود و دوباره راه 

بیفتم. البته در زمان مرحوم دست نشـــان یکی دو سالی کمک وی در نساجی 

بودم اما متاسفانه در ادامه دیگر ما را نخواستند. من مدرک B آسیا هم دارم اما 

در این فوتبال آدم های سالم را نمی خواهند. باید چه کاری کرد؟ البته قبول دارم 

که تا حدودی روابط عمومی ام ضعیف است و از این جهات تا حدودی خوب عمل 

نکردم. البته در اواخر فوتبالم دو سه نفری گفتند بیا و با ما قرارداد ببند و آینده ات 

را تضمین کن اما من خودم فکر نمی کردم کسی که این همه گل در فوتبال ایران 

می زند و چند رکورد را می شـــکند و آقای گل می شود یک شبه از عرش به فرش 

برسد. متاسفانه همه فوتبال ایران به زدوبند و باندبازی تبدیل شده و نمی دانم 

دیگر چه باید بگویم. 

آیندهراچطورمیبینید؟میخواهیدبهکارمربیگریادامهبدهید؟

دوست دارم مربیگری را ادامه بدهم اما باید به کسی زنگ بزنم و از چه کسی بخواهم؟ 

شرایطجسمانیخودتانبعدازآسیبدیدگیچطوراست؟

خدا را شکر بهترم و با پیشکسوتان نساجی مشغول هستیم. 

دربارهنساجیصحبتکنیم.چطوردرمقایسهباقدمتوتعدادتماشاگرانی

کهاینتیمدارد،نمایندهقائمشهرهرگزدرامرنتیجهگیریدرلیگبرتر

موفقنبودهاست؟

از هر کدام از پیشکســـوتان نســـاجی درباره شرایط این تیم سوال می کنید فقط 

تعریف می کنند. شاید دوست دارند یک روزی به آنها جایزه بدهند. نمی دانم چرا 

آنها ایرادات باشـــگاه را نمی گویند. البته حدادیان مالک باشگاه دارد در نساجی 

هزینه می کند و زحمت می کشد. صددرصد همین هزینه کردن هم یک چیزی 

دارد و بیخود انجام نمی شود. به نظر می رسد اولین چیزی که به دنبال آن هستند 

همین شهرت گرایی هست. مالک نساجی در گذشته می گفت من در شهر شما 

هزینه می کنم اما شما من را تشویق نمی کنید. این یعنی هزینه می کنند تا مشهور 

شوند. ما در ایران تاجرهای زیادی داریم اما چه کسی آنها را می شناسد؟ اما اینجا 

به باشـــگاهداری رو می آورند و هزینه می کنند تا معروف شوند. البته دست شان 

درد نکند اما با وجود هزینه های گزاف شاهد هستیم که بعضا به بیراهه می  روند. 

دراینخصوصبیشترصحبتمیکنید؟

بله. مثلا همین که خرج ها در خارج از استان می شود یا همین مربیانی که هرساله 

می آیند و کلی پول می گیرند و هیچ عرقی هم به فوتبال استان و نساجی ندارند. اگر 

کسی در مازندران و قائمشهر تمرین کند حس و حال شهر را درک می کند و شرایط را 

می فهمد که اگر بازی را ببازد شاید آنها هم خجالت بکشند چون می داند تماشاچی 

به تیمش عرق دارد. اما اینها بازی می کنند و می بازند و شب به تهران می روند و دوباره 

دو هفته بعد به قائمشهر برمی گردند تا بازی بعدی را انجام بدهند. اگر دقت کرده 

باشید در بازی های پایانی فصل تماشاگران به قدری از نتایج تیم عصبانی بودند که 

بعد از یک ربع بدترین ناسزاها را به بازیکنان می دادند. شانسی که امسال نساجی 

آورد این بود که هر بازی که باخت، تیم های پایین تر از خودش هم باختند و اگر فقط 

یک هفته آنها نتیجه می گرفتند، امروز نساجی به جای تیم های سقوط کننده راهی 

لیگ یک شده بود. خدا ما را خیلی دوست داشت و به دل این هواداران نگاه کرد. 

نساجی به این هواداران زنده است و مجموعه تیم باید قدردان آنها باشد. 

موضوعگلایهشماازسرمربیاسپانیاییفصلگذشتهتیمچهبود؟

این طرف اصلا مربی نبود. در 6 بازی یک امتیاز گرفت و فقط نمایش بازی می کرد. 

حدادیان دارد زحمت می کشـــد و از خارج از استان سرمربی می آورد که اشکالی 

هم ندارد اما چند فوتبالیست هم دوره ما را هم کنار آنها قرار بدهد. واقعا چه ایرادی 

دارد که هم نسلی های ما هم وارد چرخه مربیگری شوند. 

دربارهانتخابمهدیرحمتیچهصحبتیدارید؟

فعلا که اول ماجرا همه چیز گل و بلبل است. اما خیلی بد است که در تمام ایران 

این طور پیچیده که کل کارهای نساجی را قلعه نویی انجام می دهد. الان هم که 

می گویند که رحمتی هم با انتخاب ایشان به نساجی آمده است. این درحالی است 

که باید یک دست مریزاد به ایشان گفت که حداقل هوای شاگردان خودش را دارد و 

دست کسانی که در استقلال برای او زحمت کشیدند را می گیرد. اما  ای کاش در 

شهر ما این طور بود. متاسفانه در شهر ما بزرگان شهر ما دوست ندارند نفراتی مثل 

ما که پیشکسوت این باشگاه هستیم پیشرفت کنیم. در غیر این صورت کنار همین 

مربیان ما را هم انتخاب می کردند تا در آینده حرفی برای گفتن داشته باشیم. همین 

مطهری چطور سرمربی نساجی شد؟ مگر او دستیار گل محمدی نبود؟ همین کار را 

می توانند با پیشکسوتان نساجی بکنند و برای استفاده بلندمدت از آنها برنامه ریزی 

کنند تا همین نفرات بعدا سرمربی نساجی شوند و هزینه های کمتری را صرف آنها 

کرد. این تیم فعلی نساجی فقط اسم نساجی را یدک می کشد و دیگر آن نساجی 

سابق نیست. در هر شهری یکی دو پیشکسوت نساجی حضور دارد اما در تیم های 

پایه نساجی هم از آنها استفاده نمی شود. 

دوبارهبهگذشـــتهبرگردیم.بهعنوانآقایگلســـابقایرانآیاازتیمهای

پرطرفدارهمهرگزپیشنهادیداشتهاید.

ســـالی که ابومسلم بودم و قبل از اینکه به استقلال اهواز بروم علی پروین از من 

خواست تا با پرسپولیس مذاکره کنم و پروین به من گفت دوست داریم در خدمت 

شما باشیم اما به خاطر شرایط سنی بالا چون 35ساله بودم این پیشنهاد را رد کردم.
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مشکل گلر ملی پوش با پرسپولیس همچنان پابرجاست

درویش منتظر ملاقات با بیرانوند
علیرضا بیرانوند بعد از فینال جام حذفی بود که به باشـــگاه پرسپولیس نوتیس 

داد و خواســـتار مطالباتش در زمان 15 روزه شـــد. این در حالی بود که باشگاه 

پرســـپولیس تا آن زمان بیش از 80 درصد قـــرارداد بازیکنانش را پرداخت کرده 

بود و انتظار این اقدام را از ســـوی بیرانوند نداشـــت. آن هم در شرایطی که یک 

میلیـــارد پاداش بیرانوند با رضایت مدیرعامل بود که درویش با آن موافقت کرده 

بود. در هر صورت نشســـت های اخیر وکیل بیرانوند با مسئولان حقوقی باشگاه 

پرسپولیس بی نتیجه ماند و از امروز این دروازه بان ملی پوش می تواند برای فسخ 

یکطرفه اقدام کند. این در حالی است که باشگاه پرسپولیس اصلا نوتیس بیرانوند 

را قبول نداشـــته و چنانچه این دروازه بان اقدام به فســـخ یکطرفه کند آن وقت با 

شکایت رسمی این باشگاه مواجه خواهد شد. در این مورد با خبر شدیم که برای 

فســـخ یکطرفه، بیرانوند خودش باید در سازمان لیگ حاضر شود در حالی که او 

فعلا در اردوی تیم ملی اســـت. در این سو درویش منتظر است تا بیرانوند بعد از 

بازگشـــت از تاشکند در باشگاه پرسپولیس حضور یافته و مشکلش را حل کند و 

باید دید این دروازه بان اقدامی در این مورد خواهد کرد یا بعد از بازگشت به ایران 

قبل از هر چیز برای فســـخ یکطرفه اقدام می کند. ناگفته نماند که اگر بیرانوند 

فسخ قرارداد کند و باشگاه پرسپولیس هم ثابت کند که این اقدام او غیر قانونی 

بوده آن وقت این دروازه بان با محرومیت و جریمه سنگین مواجه خواهد شد.

یامگا پول گرفت

مطالبات سیلوا دردسرساز می شود؟
در حالی که باشگاه استقلال در گیر و دار انتخاب سرمربی خود است، به نظر می رسد 

یک نوع بی تفاوتی درخصوص وضعیت این باشگاه در سایر موارد ایجاد شده و با این 

وجود که مدیران آبی در صدد انتخاب سرمربی خود هستند، توجه چندانی به وضعیت 

قرارداد بازیکنان شان نداشته اند که چه بسا این امر در آینده پیش رو نیز تبعاتی را به 

همراه داشته باشد. در این خصوص شنیده می شود مطالبات رافائل سیلوا، مدافع 

برزیلی استقلالی ها به روز نشده و این احتمال وجود دارد که این بازیکن در همین رابطه 

مشکلاتی را برای تیم تحت قراردادش ایجاد کند. البته برخی شنیده ها حاکی از آن 

بود که کوین یامگا، دیگر بازیکن خارجی استقلال نیز به همین علت در چنین مسیری 

قرار گرفته است. این در صورتی است که مطالبات بازیکن فرانسوی استقلال قبل از 

ترک ایران به حساب وی نشسته و از این جهت نگرانی خاصی وجود ندارد. سیلوا که 

نیم فصل دوم دو سال پیش به استقلال پیوست با نمایش کم نقص خود در اولین سال 

حضور مقدمات قهرمانی این تیم را فراهم کرده و در حالی که سال گذشته در چنین 

زمانی صحبت از خداحافظی وی شنیده می شد او با قراردادی دو ساله با استقلال 

تمدید کرد. بنابراین این مدافع برزیلی یک ســـال دیگر با استقلال قرارداد داشته و 

شـــنیده ها نیز حاکی از آن است، در صورتی که او در لیست سرمربی بعدی باشد، 

خودش تمایل دارد تا همراه با آبی ها در فصل بیست و سوم نیز به کارش ادامه بدهد.


